
Title (en)
MULTICONDUCTOR CABLE WITH HIGH PERFORMANCE AGAINST FIRE

Title (de)
HOCHLEISTUNG FEUERBESTÄNDIGES VIELADRIGES KABEL

Title (fr)
CÂBLE MULTICONDUCTEUR À HAUTE PERFORMANCE CONTRE LE FEU

Publication
EP 2713374 A1 20140402 (FR)

Application
EP 13175372 A 20130705

Priority
FR 1259212 A 20120928

Abstract (en)
The cable (10) has three non-aligned electrical conductors (2) and a common outer sheath (14) surrounding the conductors, where each conductor
is in contact with the other two conductors. The outer sheath conforms closely to the shape of the conductors, where the outer sheath presents
bumps (5) and throats (16), and the outer sheath represents the outermost layer of the cable. The bumps and the throats are parallel, and extend
according to a longitudinal direction of the cable. The outer sheath includes a flame retardant such as metal hydroxide.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un câble (1,10) électrique comprenant au moins trois conducteurs (2) non alignés et une gaine extérieure commune (4,14)
entourant lesdits conducteurs (2). La principale caractéristique d'un câble selon l'invention, est que chaque conducteur (2) est en contact avec au
moins deux autres conducteurs (2), et en ce que la gaine extérieure (4,14) épouse étroitement la forme des conducteurs (2) en présentant des
bosses (5) et des gorges (6,16), ladite gaine (4,14) représentant la couche la plus externe dudit câble (1,10).
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